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                                                                                               Solec Kujawski 30.06.2022 

 

 

PROTOKÓŁ  Z POSIEDZENIA XLIX  KOMISJI STAŁYCH                                                                    

RADY MIEJSKIEJ  W SOLCU KUJAWSKIM Z DNIA 28.06.2022 R. 

 

 

1. W posiedzeniu komisji stałych wzięło udział 12  radnych. 

 

2. Do prowadzenia protokołu wyznaczono Radnego Tomasza Pacek. 

 

3. Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na XLIX sesję Rady Miasta 

zaplanowaną na dzień 28.06.2022 

 

4. Posiedzenie Komisji wspólnych prowadził Przewodniczący Rady Bartłomiej Czaki 

 

5. Omówienie projektów poniższych uchwał i przebiegu sesji Rady Gminy: 

 

1. Jako pierwszy punkt została przeprowadzona prezentacja Pana Mirosława Gębskiego dotycząca 

budowy nabrzeża przeładunkowego na Wiśle w Solcu Kujawskim. Głos w tej sprawię zabrali: Pani 

Dyrektor Iwona Konopa – przedstawiła wyjaśnienia dotyczące planu zagospodarowania 

przestrzennego  na tym terenie, Pani Burmistrz Teresa Substyk – dodała, że w dniu 12.07. będziemy 

gościć zespół ekspertów dotyczący tego projektu 

 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 15.03.22 do 

17.06.2022 –  przedstawiono na Sesji.  

 

 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

Projekt referowała Pani Skarbnik Alina Kowalska 

Radni nie zgłosili uwag do w/w uchwały. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski na 

lata 2022 – 2025. 

Projekt referowała Pani skarbnik Alina Kowalska  

Radni nie zgłosili uwag do w/w uchwały.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski oraz o 

przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze. 

Projekt referowała Pani  skarbnik Alina Kowalska 

Radni nie zgłosili uwag do w/w uchwały.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Solec kujawski  

na rok szkolny 2022 / 2023. 

Projekt referowała  Pani Katarzyna Małecka Kierownik Referatu Edukacji  

Radni nie zgłosili uwag do w/w uchwały. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych. 

Projekt referowała Pani Katarzyna Małecka Kierownik Referatu Edukacji  

Radni nie zgłosili uwag do w/w uchwały. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu dróg gminnych nr 051127C oraz 051123C oraz 

pozbawienia kategorii drogi publicznej końcowych odcinków tych dróg. 

Projekt referował Pan Dyrektor Cezary Bal  

Głos zabrała Pani Burmistrz Teresa Substyk – podała dodatkowe wyjaśnienia odnośnie tej uchwały. 

Pytanie zadała Radna Marzanna Szewczyk – czy cała droga będzie wewnętrzna ? 

Szczegółowy proces przekształcenia ul. Rzymskiej przedstawił Pan Dyrektor Cezary Bal. 

Głos ponownie zabrała Pani Burmistrz Teresa Substyk wyjaśniając kwestie zmiany statusu tych 

dróg. Radna Justyna Gapska zadała pytanie czy przekształcenie tych dróg jest pod inwestycje  

Gminy? Pani Burmistrz odpowiedziała, że tak – zabezpieczenie pod przyszłe inwestycje. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu dróg gminnych. 

Projekt referował Pan Dyrektor Cezary Bal  

Pytanie zadała Radna Justyna Gapska  

Czy będą zmiany adresów ? 

Odpowiedzi udzielił Dyrektor Cezary Bal – Nie dojdzie do zmian adresowych. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi z dnia 17 czerwca 2022 roku do organu 

właściwego. 

Projekt referowała Przewodniczący Komisji Skarg i Wniosków Radny Szymon Raczyński. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w sprawozdania. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia woli zawarcia porozumienia w sprawie realizacji 

Zintegrowanych Instytucji Terytorialnych Bydgoskiego Obszaru Funkcjonalnego, tj. obszaru gmin 

członkowskich Stowarzyszenia Metropolia Bydgoszcz w perspektywie finansowej 2021 – 2027. 

Projekt referowała Pani Burmistrz Teresa Substyk. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w sprawozdania. 

 

12. Na koniec komisji wspólnych głos zabrał Przewodniczący Rady Pan Bartłomiej Czaki  

przedstawiając pismo od Marszałka Województwa dotyczące  prośby o wyrażenie opinii przez Radę 

Gminy o projekcie audytu krajobrazowego dla Województwa Kujawko Pomorskiego. 

Radni ustalili dzień spotkania w tej sprawie z Panią Iwoną Konopą.  

 

13. Dodatkowo na koniec głos zabrała Pani Burmistrz Teresa Substyk – wyjaśniając sytuację 

związaną z promem. Podała podział środków inwestycyjnych i tryb dalszego postępowania w tej 

sprawie.  

 

 

 

 

       

 

 

     

Posiedzenie zakończono o godzinie 17.55 

 

 

     Protokolant posiedzenia : Tomasz Pacek 

 

  


